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内容概要

　　寒窗苦读十几年，各科成绩还算满意，离心中的目标越来越近了——要考入那个自己梦寐以求的
大学。
此时的你心中有几多的兴奋与雀跃但随着高考的日益临近，你心中也许会生出些许不安——总体成绩
不错，但每次考试有的学科总有那么一小部分内容拖后腿，使总体成绩不能让你最满意。
让最最关心疼爱你的父母也平添几多无奈。
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章节摘录

　　There lived many mice in the house. The woman in the moonlight saw a mousecrawl into the house. "Look！
 In comes one，" she said to the man in thehouse. The thief was so frightened that he hurriedly crawled out of the
house and saidto the one waiting outside，"She found me when I was just in. " But the thief outsidedidn't believe
him，so he said，"Let us two try to crawl into the house together." AIthat time two mice happened to crawl into
the house， too. The woman saw the miceand shouted. The man in the house said，"you saw them come in but
where are they？
 will catch them tonight. " The two thieves started running away at once.　　⋯⋯
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